



Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 17-04-2024 in de Stuifakkers te Rockanje

Aanwezig: Ferry den Hoed (voorzitter), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad (penningmeester), Betsy Gouman (lid), Nely van de Kolk (notulist), Maarten-Jan de Koning (lid), Frits van Luxemburg (lid) en Frank van Rongen (lid).

Afwezig met kennisgeving: Leen Klok (lid)

## 1. Opening

Ferry opent om 20:00 uur de vergadering

## 2a. Vaststellen verslag van de bijeenkomst van 7 maart 2024

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

### b. Actiepuntenlijst

De actiepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld.

Punt 154: wordt bij agendapunt 4 behandeld

Punt 156: wordt bij agendapunt 5 behandeld

Punt 160: wordt bij agendapunt 5 behandeld

Punt 170: wordt bij agendapunt 3 behandeld

Punt 173: Betsy is naar de inloopavond over de mogelijke bouw van een kerncentrale op de Maasvlakte geweest en doet verslag. Het was heel druk, je kon nergens bijkomen en er was geen gesprek te voeren. Ze heeft haar commentaar op de website achtergelaten.

Punt 174: Ferry doet verslag van de bijeenkomst over de Omgevingsvisie. Het is lastig, het is een groot onderwerp, maar wordt in een paar zinnen uitgelegd. Er volgt een visie document, waar weer op kan worden geschoten. Namens de dorpsraad hebben Ferry en René in ieder geval onze visie te kennen gegeven. De verzanding wordt matig meegenomen in het verhaal. De woningbouw aan de Nieuwe Achterweg wordt vooralsnog tegengehouden door de provincie De provincie houdt zich aan het standpunt dat er buiten de bebouwde kom niet gebouwd mag worden. Niettemin is dit wel een punt van discussie waarbij de provincie niet op één lijn zit met de minister.

De actiepunten 154, 156, 165, 166, 167, 168, 169, 170, 171, 172, 173 en 174 zijn afgehandeld, de overige actiepunten blijven staan.

## 3. Lopende zaken ter informatie

### Rapport rolstoel- en rollatorvriendelijk Rockanje

Het rapport is verstuurd naar het college van B. en W. met een kopie naar de gemeenteraad. Afgezien van een ontvangstbevestiging heeft de gemeente nog niet gereageerd. Tijdens het op 17 april met wethouder Schop gehouden jaargesprek is aandacht gevraagd voor de uitvoering het rapport.



Het rapport ligt momenteel bij Wendy, dus wordt besloten om Wendy regelmatig te mailen en te vragen naar de stand van zaken.

### Stand van zaken raadsledenwerkgroep beleid dorps- en wijkraden

De gemeenteraad heeft unaniem een motie aangenomen waarin het college van B. en W. wordt gevraagd om voor de zomer een definitieve verordening op de wijk- en dorpsraden aan te bieden aan de gemeenteraad. De conceptverordening die de raadsledenwerkgroep heeft opgesteld was als bijlage bij de motie gevoegd. Er valt niets nieuws te melden, de verordening ligt ook bij Wendy om er een voorstel voor de gemeenteraad van te maken.

### Veilige schoolroutes

Op 29 maart jl. is zoals afgesproken in de vorige vergadering een brief verzonden aan het waterschap Hollandse Delta. In deze brief zijn de aan ons gemelde reacties doorgegeven.

### Gesprek mw. Hoey-Smit

Op 12 maart hadden Ferry en René een gesprek met mw. Hoey-Smith. Ferry doet verslag van het gesprek en vertelt, dat mevrouw Hoey-Smith aangaf blij te zijn met de Dorpsraad en misschien beter even had kunnen bellen, dan via FB het een en ander mee te delen. Ze heeft wat kennis gedeeld over terreinen en het duingebied en er kan geconcludeerd worden, dat het een goed gesprek was.

### Gesprek Natuurmonumenten

Op 17 mei hebben Ferry en René een kennismakingsgesprek met Natuurmonumenten.

## **4. Terugblik kennismaking met de gemeenteraad op 10 april jl.**

Er wordt teruggekeken op een geslaagde avond, waarbij ongeveer de helft van de raadsleden aanwezig waren. Frank heeft deze avond met een tekening gevisualiseerd. De tekening werd positief ontvangen. Een rode draad was wel, dat alle dorps- en wijkraden het directe contact met de gemeente na de fusie missen.

Omdat de dorpsraad Oostvoorne een Anbi (Algemeen nut beogende instelling) status heeft aangevraagd, vraagt Nely of dat voor onze dorpsraad ook nut heeft.

Aangezien het, mede uit het oogpunt van neutraliteit, niet de bedoeling is om als dorpsraad giften te ontvangen van particulieren of bedrijven, zien de leden geen meerwaarde om de Anbi status aan te vragen.

## **5. Terugkoppeling jaargesprek met wethouder Schop**

Vanochtend hebben Ferry en René het jaargesprek met de wethouder gehad. Bij dit gesprek was ook Wendy aanwezig. Tijdens het gesprek is gevraagd of iemand van de gemeente, bij de op 4 juni a.s. geplande bewonersavond, een toelichting kan verzorgen over de verzanding of het bouwprogramma. De heer Schop stelt het volgende week dinsdag aan de orde in het college en wij worden snel daarna geïnformeerd.

Het rapport rolstoel- en rollatorvriendelijk Rockanje is ook besproken en er is tegen de wethouder gezegd, dat er na 3 maanden nog geen reactie is gekomen op dit rapport. Het moet toch mogelijk zijn om contact te kunnen krijgen met een ambtenaar, die dan aangeeft wat wel of niet mogelijk is. De wethouder was het daarmee eens.



De heer Schop is portefeuillehouder van de dorps- en wijkraden, maar ook verrast, dat Wendy maar 10 uur per week voor alle dorps- en wijkraden ter beschikking heeft. Hij vindt, dat de dorps- en wijkraden serieus genomen moeten worden. Wendy moet de 'griffier' van de dorpsraden zijn. Misschien moet het contact wel worden ondergebracht bij de griffier. Dit is ook door raadsleden geopperd.

Verder is de dorpsvisie besproken, bv de boulevard van het centrum naar de 1<sup>e</sup> slag. Het idee is om de uitwerking daarvan uit te besteden aan een bureau. De vraag aan de wethouder was of de dorpsraad dit kan oppakken of dat de gemeente dat gaat doen. De heer Schop stelde dat het de verantwoordelijkheid van de gemeente is en afgesproken is dat er een gesprek met wethouder Van der Kooi gepland zal worden.

Over het zo mogelijk realiseren een ontmoetingsruimte (dorpshuis) in het voormalige gemeentehuis zal een gesprek met wethouder Postma volgen.

De informatie naar de Dorpsraad laat te wensen over, het had fijn geweest als wij van tevoren waren geïnformeerd over het project Dwarsweg. Nu is iedereen overrompeld door het informatiebord, wat is geplaatst.

De heer Schop vroeg of er behoefte was aan een schouw en hoe het met de busverbinding naar het strand was. Hij was niet op de hoogte van het feit, dat de bus al jaren niet meer de lus van de 1<sup>e</sup> naar de 2<sup>e</sup> slag maakt. Ferry en René hebben aangegeven graag mee te willen werken aan een schouw.

## **6. Verantwoording subsidie 2023**

Voor 1 mei dient verantwoording te worden afgelegd over de besteding van de ontvangen subsidie zodat de definitieve subsidie kan worden vastgesteld.

Deze vergadering stelt de financiële verantwoording over het jaar 2023 vast conform het voorstel van penningmeester Jan Hoogstad, d.w.z. dat van de ontvangen subsidie ad € 3.401,27 een bedrag van € 499,94 is uitgegeven, zodat per 31 december 2023 een positief banksaldo van € 2.932,04 resteert.

René zal de verdere formaliteiten oppakken.

## **7. Subsidieaanvraag 2025**

Voor 1 juni moet de subsidie voor 2025 worden ingediend. Uitgangspunt hierbij is de regeling uit de conceptverordening d.w.z. € 1.000 plus € 0,85 per inwoner. Bij de aanvraag hoort ook een activiteitenplan. In dit activiteitenplan wordt een avond voor verenigingen, 2 bewonersbijeenkomsten, inwinnen van advies en het onderhouden/verbeteren van de website opgenomen. Op basis daarvan kan de begroting worden opgesteld.

## **8. Voortgang update website**

Door tijdgebrek is er nog geen aandacht aan het verbeteren van de website besteed, maar afgesproken wordt, dat Maarten-Jan de website doorloopt. Hij bespreekt dit dan met Betsy. Daarna wordt het in de vergadering besproken. Wat te ingewikkeld is, wordt neergelegd bij VPRI.



## 9. Aandachtspunten van Leen

Leen is niet aanwezig bij de vergadering, maar heeft wel aandacht gevraagd voor de volgende punten:

\*Wat is de stand van zaken rond het project verbeteren kustbeleving. Het is stil rond dit project, terwijl het de bedoeling was om de resultaten in januari/februari gereed te hebben.

Ferry deelt mee, dat er een aantal initiatieven lopen, m.b.t. meten is weten, informatieborden, duinzoom 8 maar het is inderdaad stil rond dit project.

\*Stand van zaken rolstoelvriendelijk Rockanje

Dit is besproken bij agendapunt 3.

\*Leen ziet graag dat de dorpsraad initiatief neemt richting bewoners Molendijk om gezamenlijk op te trekken t.b.v. het verbeteren van de verkeerssituatie. Hij wijst er op dat Farmfrites een schuur voor 180 koeien wil bouwen. Als de vergunning wordt verleend zal dit gevolgen hebben voor de verkeerssituatie (stijging vrachtverkeer).

Volgens informatie van wethouder Peter Schop moet de concept mobiliteitsvisie eind van het jaar klaar zijn. Hij heeft gezegd dat de dorpsraden daarbij worden betrokken. Met deze participatie kan de Molendijk, de Alardusdreef en de busverbinding naar het strand worden ingebracht. De uiteindelijke mobiliteitsvisie moet april volgend jaar klaar zijn.

\*Ook wat betreft de Alardusdreef stelt Leen voor dat de dorpsraad initiatief neemt in samenwerking met bewoners.

Er is door slechts één bewoner melding gemaakt en deze bewoner heeft vervolgens niet meer van zich laten horen. De aanwezige leden van de dorpsraad zijn niet enthousiast over het initiatief nemen. In eerste instantie moet het initiatief van de bewoners uitgaan, waarbij de dorpsraad kan ondersteunen.

\*Bezoek fractievergaderingen (n.a.v. kennismaking raadsleden op 10 april).

Ferry vindt het een goed idee, maar pas benutten als het nodig is en dan is het misschien handig om ons te verdelen over de fractievergaderingen.

## 10. Overige onderwerpen / rondvraag

Ferry heeft iemand van het actiecomité Strandweg gesproken en iedereen is blij met de verbeteringen van de Strandweg, waarvan Björn de Leeuw de architect is.

Ferry heeft na een paar meldingen van FB foto's verwijderd en een review aangevraagd. Account is weg, hij kan nergens meer bij. Hij heeft een mail gestuurd en we hopen dat het goed komt.

Maarten-Jan heeft van burens met kinderen op basisschool De Zeewinde gehoord, dat het hek van het schoolplein al enige tijd platligt en vraagt zich af waarom er niets aan gedaan wordt. Nely gaat informeren wat de status hiervan is.

## 11. Volgende vergadering /sluiting

De volgende vergadering is op 15 mei om 20:00 uur. De voorzitter sluit om 21:30 uur de vergadering.